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P R O T O K Ó Ł      Nr  IX/07 

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi 

w dniu 2 marca  2007 roku 

 
 
 
 
O B E C N I   : 
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -   18 
 
 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli : 
 
 
Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i zakładów budżetowych, mieszkańcy. 
 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji 
 
 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Otwieram IX sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 

gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na sali jest  
wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał. 

 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Proponowany porządek obrad otrzymali radni w materiałach sesyjnych. Czy są uwagi do tego 

porządku? 
 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 



 2 

Rada przyjęła następujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja Sekretarz Miasta o przebiegu zarządzania gminą w okresie od dnia 

wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odpowiedzi. 
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działek o łącznej 
powierzchni 2 721 m. kw. położonych przy ul. Wojciechowskiego w Czeladzi. 

2. sprzedaży działki nr 94/3 k. m. 14 o powierzchni 500 m. kw. położonej przy ul. 
Przełajskiej w Czeladzi. 

3. sprzedaży działki nr 94/4 k. m. 14 o powierzchni 484 m. kw. położonej przy ul.  
Łączkowej w Czeladzi. 

4. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 164/1 k. m. 4 o pow. 100 m. kw. 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

5. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 13/2 k. m. 50 o pow. ok. 700 m. 
kw. przy ul. Małobądzkiej w Czeladzi. 

6. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 108 k. m. 7 o pow. 21 m. kw. 
przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 

7. przystąpienia Gminy Czeladź do Norweskiego Mechanizmu Finansowego i 
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz 
zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów realizacji zapisów porozumienia w 
sprawie projektu Pt. „Partnerstwo szansą na rozwój potencjału kadr nowoczesnej 
administracji”. 

8. zmiany Uchwały Nr LXXIX/1171/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19.10.2006 r. 
w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Czeladzi. 

6.   Sprawy bieżące. 
7.  Zamknięcie obrad Sesji. 

 
 
 
 
 

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji 
 
 

 

 

    
 Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

- Przechodzimy do punktu 3 porządku obrad - Informacja Sekretarz Miasta o przebiegu 
zarządzania gminą w okresie od dnia wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta. 

- Proszę o skrótowe przedstawienie nam sytuacji.  
    

Dorota Bąk   - Sekretarz Miasta 
 
- Nie bardzo wiem jak te informacją Państwu przekazać. Informacja międzysesyjna, jaka 

przygotowywana jest na planowe sesje Rady Miejskiej przygotowywana jest przez Burmistrza. 
Myślę, że do marcowej sesji będzie już ktoś kto będzie pełnił obowiązki burmistrza, może 
burmistrz i taka informacja będzie Państwu przekazana. Trudno mi jest powiedzieć czego 
byście Państwo oczekiwali w takiej informacji. Mogę powiedzieć tylko, że te kompetencje, 
pełnomocnictwa są realizowane. Część zadań nie może być niestety przez nas wykonywana, 
stąd też pewnie dzisiejsza sesja. Nie możemy zgłaszać uchwał. Państwo podpisywaliście 
część uchwał. Uchwały, które dotyczą zmian w budżecie nie mogą być wprowadzone, bo jest 
to wyłączna kompetencja burmistrza, więc tych uchwał nie ma. Wydziały pracują, mają 
upoważnienia do podpisu, więc sprawy są załatwiane na bieżąco. 
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Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy są zawierane umowy cywilno – prawne? Czy Pani Sekretarz może wydawać jakieś 

zarządzenia? 
 
Dorota Bąk   - Sekretarz Miasta 
 
- Wszystkie umowy i decyzję, do których mamy upoważnienia /ja, Pani Skarbnik, dyrektorzy 

jednostek czy kierownicy wydziałów/ są podpisywane. To są umowy i decyzje, które są 
bardziej niż zazwyczaj konsultowane z radcami prawnymi. Staramy się nie popełnić błędu. 
Decyzje administracyjne też są wykonywane. 

 
Andrzej Świątek  - radny 
 
- Chciałbym usłyszeć kilka słów od Pani Sekretarz, bo nie tylko ja ale i wielu mieszkańców było 

zdziwionych informacjami prasowymi o zatrudnieniu Pana Burmistrza w formie wolontariatu. 
W jakim trybie Pani to uczyniła? Co faktycznie Pan Burmistrz wykonuje, że zajmuje swój 
gabinet? Jest to bulwersujące mieszkańców, że taka sytuacja jest, pomimo wygaśnięcia 
mandatu. Wszyscy nadal uważają, że to Pan Burmistrz  rządzi, a Pani Sekretarz to tylko 
firmuje. 

 
Dorota Bąk   - Sekretarz Miasta 
 
- Nie spotkałam się z nikim, kto by komentował w zły sposób wolontariat Pana Burmistrza. W 

żadnej prasie nie jest napisane, że Pan Burmistrz jest w obecnym gabinecie burmistrza, który 
jest w dalszym ciągu gabinetem burmistrza. Ten gabinet jest pusty. Jest to nieprawda. 
Dementuję tę informację. 

- Burmistrz nie jest zatrudniony w urzędzie. Faktycznie ma umowę o wolontariat. Taka umowa 
nie jest jedyną w Czeladzi. Takie umowy były już sporządzane. Na wolontariacie pracuje wiele 
osób i nikomu to specjalnie nie przeszkadza. Ja rozumiem, że bulwersujące dla Państwa jest 
być może to, że Pan Mrozowski w związku z tym bywa w urzędzie, ale i tak może bywać tak 
jak każdy z Państwa i mieszkańców w godzinach urzędowania. Nie jest prawem zabronione 
podpisanie umowy o wolontariat. Jest ona skonsultowana z prawnikami. Nikt nie miał 
zastrzeżeń co do tej umowy. Do 30 dni nie musi być nawet umowa na piśmie zawarta z osobą 
wykonującą wolontariat. Żadnych finansowych konsekwencji nie ponosimy z tego tytułu, że 
Pan Mrozowski jest na wolontariacie. Pan Burmistrz  zajmuje się w tej chwili strategią rozwoju, 
czym do tej pory też kierował. W tej chwili się zajmuje opracowywaniem strategii infrastruktury. 
Następnym argumentem Państwa będzie, że strategia jest uchwalona, ale ktoś materiały na tę 
strategię musi przygotowywać. Zazwyczaj kierownictwo urzędu to są: Burmistrz, zastępcy, 
bądź przynajmniej jeden, sekretarz i skarbnik. I chyba musicie Państwo przyznać, że nie 
jesteśmy w stanie kierować pewnymi rzeczami, pracując normalnie. Skorzystanie z takiej  
możliwości wykorzystania tego co zaczął Pan Mrozowski nie powinno nikomu spędzać snu z 
powiek. 

 
Andrzej Świątek  - radny 
 
- To, że burmistrz zajmuje swój gabinet zostało napisane w „Dzienniku Zachodnim” w artykule 

Pt. „Burmistrz wolontariuszem”. 
 
Dorota Bąk   - Sekretarz Miasta 
 
-  Ja twierdzę, że to nie jest zgodne z prawdą. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
-  Czyli Pan Burmistrz przygotowuje projekt zmian do strategii, nad którą będziemy w marcu 

procesować, czy przygotowuje jakiś dokument, który będzie jego autorstwa? Czego możemy 
po tym wolontariacie oczekiwać? 
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Dorota Bąk   - Sekretarz Miasta 
 
- Nie będzie to dotyczyło zmian w programie, jaki Państwo przyjęliście, ale szczegółów. To jest 

strategia do 2012 roku. Tych informacji i danych Państwo będziecie potrzebować do podjęcia 
decyzji. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Jakich szczegółów? Czy to ma być dokument, czy coś co wynika z dokumentów? 
 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta 
 
- Sami Państwo uchwaliliście tematy sesji na ten rok. Pierwszy temat, na marzec, to jest 

właśnie infrastruktura. Umówiliśmy się, że będziemy wspólnie przygotowywać zmiany. 
Podzieliliśmy te zmiany na te duże programy. Jest infrastruktura, bezpieczeństwo i 
mieszkania. To są 3 duże pakiety spraw, nad którymi wspólnie mamy pracować. Żeby było 
nad czym pracować trzeba przygotować ogrom materiału. 15 marca znajdzie się już w Radzie 
materiał na temat infrastruktury. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czyli to będzie współautorstwo Pana Marka Mrozowskiego? 
 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta 
 
- Ogromny wkład Pana Mrozowskiego w to jest, ale przy współpracy wielu pracowników tego 

urzędu. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych. 
 
Czesław Badura  - radny  
 
- Brak oświetlenia na ul. Handlowej. 
- Brak wiaty na ul. Handlowej. 
- Na ul. Będzińskiej za przystankiem w kierunku Będzina wgłębienie na ulicy, w którym zbiera 

się bardzo dużo wody w czasie opadów.   
 
Grażyna Strączek  - radna 
 
- Czy jest szansa na zrobienie kanalizacji na odcinku ul. Prostej, Dalekiej, Piaskowej na dół od 

ul. Robotniczej? Chciałabym prosić o krótką informację pisemną. 
- Czy sesję będą się odbywały w godzinach popołudniowych, czy to stało się normą, czy jednak 

będzie tak jak to było , czyli sesje o godz. 10.00? 
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Ireneusz Gawroński  - radny 
 
- Kiedy zostanie naprawiona nawierzchnia kładki nad Brynicą w rejonie Józefowa. Czy nie 

można by zrobić jakiegoś zabezpieczenia, aby samochody nie mogły tą kładką przejeżdżać? 
- We wrześniu 2004 r. ukazał się w „Echu Czeladzi” artykuł pt. „Groźny azbest”.  Mieszkańcy 

prosili, aby ten temat powtórzyć, rozwinąć, uwypuklić rolę gminy w likwidacji azbestu i 
ewentualnie zrobić jakiś mały instruktarz dla starających się o dotacje z Unii Europejskiej. Czy 
byłaby szansa, aby taki artykuł ukazał się w „Echu Czeladzi” w marcu? 

- Jaka jest możliwość zabudowy siatki oddzielającej boisko przy Zespole Szkół przy ul. 
Szpitalnej od sali gimnastycznej? Ta ściana jest zniszczona. Boję się, że zachodnia ściana 
małego budynku SP 7 za jakiś czas również tak będzie wyglądała. 

- Chciałem poinformować, że ZIK usunął płyty z Parku przy ul. Mickiewicza. 
- Zgłaszałem również interpelację w sprawie przycinki uschniętych konarów dębów. To jeszcze 

nie zostało wykonane. 
- Nadszedł czas, aby przywieźć po remoncie huśtawki, które zostały zabrane na wiosnę roku 

ubiegłego. 
- Kiedy na tablicy informacyjnej na Józefowie będą wisiały ogłoszenia o sesjach Rady 

Miejskiej? 
- Czy do 9 marca ZIK byłby w stanie wyliczyć koszty likwidacji dzikich wysypisk na terenie 

miasta za rok 2006? 
 
Krystian Dąbrowski  - radny 
 
 - Ul. Dehnelów na wysokości kopalni nadal istnieje problem po obfitych opadach deszczu. 
- Wyjazd z ul. Miłej. Tam jest droga jednokierunkowa, ale byłaby szansa, aby tam powstała 

droga dwukierunkowa.  
- Ul. Aleja Róż na odcinku od ul. Borowej. Brak chodnika. 
 
Andrzej Świątek  - radny 
 
- Tablica ogłoszeń na „Edenie”. Brak ogłoszeń o terminach sesji. 
- Ścieżka, która wiedzie od osiedla 35-lecia przez tereny SM „SATURN”. Nie można tam 

przejść, bo na pewnym odcinku zrobiła się niezła kałuża. 
- Czy w związku z tym, że nie ma burmistrza, są prowadzone wszystkie procedury przetargowe 

zgodnie z przyjętym budżetem? 
- Czy w tym roku będzie kontynuowane docieplenie budynków? 
- Ścieki ze SM „SATURN”. Z wyjaśnień zrozumiałem, że jakoby SM „SATURN” nie wnosiła  

opłat  i nie wprowadzała ich do budżetu miasta. 
- W biuletynie CzSM ukazał się artykuł, a którego wynika jakoby Rada zmieniła cenę wody i 

ścieków. Proszę o wyjaśnienie tej sprawy. 
 
Czesław Badura  - radny 
 
- Kiedy będzie robiona nawierzchnia ul. Przełajskiej? 
 
Marian Kita   - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
- Jak wygląda na dzień dzisiejszy problem osób bezdomnych, które nie otrzymują żadnego 

pożywienia z gminy? 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Z informacji prasowych podjęłam informacje, że mandaty z fotoradaru, które były przychodami 

gminy, były wydawane niezgodnie z przepisami. Proszę o krótkie wyjaśnienie jak to z tymi 
mandatami jest i czy grożą nam wypłaty odszkodowań za nakładane niesłusznie mandaty i 
czy jesteśmy na to finansowo przygotowani. 

- Chociaż w porządku obrad nie ma zapytań mieszkańców, dopuszczam do głosu Pana Józefa 
Pełkę. 
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Józef Pałka   - mieszkaniec 
 
- Porusza problem podłączenia sieci  gazowej  i zrobienia kanalizacji na ul. Harcerskiej. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Proszę o udzielenie odpowiedzi. 
 
Dorota Bąk   - Sekretarz Miasta 
 
- Artykuł w sprawie azbestu spróbujemy umieścić w „Echu Czeladzi” w kwietniu. 
- Ogłoszenia o sesjach i inne, które  miasto wywiesza, umieszczane są na słupach 

ogłoszeniowych, gdzie mamy podpisana umowę w konkretnych miejscach. Na tablicach 
faktycznie nie są wywieszane te informacje. Myślę, ze trzeba będzie to przeanalizować. 
Dotyczy to zarówno tablicy na Józefowie jak i „Edenie”. 

- Procedury przetargowe rozpoczęły się. 
- Mandaty. Faktycznie pojawiły się orzeczenia sądów w Szczecinie, Gliwicach na ten temat. 

Prawnicy odpowiadali na pisma osób, które też dowiedziały się z prasy i proszą o zwrot tych 
mandatów.  

 
Krzysztof Niebylski  - Komendant  Straży Miejskiej 
 
- Straż Miejska ma prawo nakładać mandaty za przekroczenie prędkości. Wątpliwości biorą się 

z tego, że w prawie o ruchu drogowym, w kontroli drogowej Straż Miejska nie jest wymieniona 
jako organ uprawniony. Natomiast w ustawie o strażach gminnych mamy zapis. Że mamy 
prawo kontrolować ruch drogowy zgodnie z przepisami o kontroli w ruchu drogowym. Możemy 
użytkować urządzenia rejestrujące i jest to potwierdzone w przepisie wykonawczym. 

- Mandaty były nakładane za konkretne wykroczenia, czyli szanse na odzyskanie środków są 
zerowe. 

 
Ireneusz Żarłok  - radca prawny 
 
- Wyroki sądu jakie zapadły dotyczyły konkretnych spraw. Nie jest tak, że przepisy na 

podstawie których Straż Miejska jest uprawniona do wystawiania mandatów straciły moc, bo 
do tego jest uprawiony tylko Trybunał Konstytucyjny. 

 
Krzysztof Francikowski - radny 
 
- Czy radar funkcjonował w ogóle w tym roku? 
 
Krzysztof Niebylski  - Komendant Straży Miejskiej 
 
- W tym roku nie używaliśmy radaru. Nie mamy dostępu do CEPiK-u. Aczkolwiek fotoradar 

będzie używany, aby zwiększyć bezpieczeństwo mieszkańców, ale oczywiście gdy ustabilizuje 
się sytuacja prawna. 

 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy mamy rozumieć, że umowa na dzierżawę fotoradaru została podpisana, tylko jest nie 

wykonywana? 
 
Krzysztof Niebylski  - Komendant Straży Miejskiej 
 
- Umowa jest ważna do października tego roku, ale ze względów formalno – prawnych 

przerwaliśmy działalność fotoradaru.  
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Dorota Bąk   - Sekretarz Miasta 
 
- Umowa była podpisana na 3 lata, ale jest tak sformułowana, że używanie radaru jest 

uzależnione od urzędu, nie obliguje nas umowa do korzystania z fotoradaru codziennie czy 
raz, czy pięć w miesiącu. Nie robimy tutaj żadnego wykroczenia. 

 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK 
 
- Oświetlenie ul. Handlowej. Jest to sprawa dość skomplikowana. Zostawiam na razie ten 

temat. Spróbujemy go rozpoznać i wtedy się do tego jakoś ustosunkujemy. 
- Ul. Będzińska. Kałuże koło przystanku. Wystąpimy ponownie do Krajowego Zarządu Dróg.  
- Ul. Przełajska. W ubiegłym roku zrobiliśmy spory fragment. Jeśli są potrzeby, to oczywiście 

zajmiemy się tym. 
- Ul. Piaskowa, Daleka, Prosta – kanalizacja deszczowa. To Państwo będziecie decydować o 

tym co będziemy robić. Jeśli będą pieniądze, będą decyzje, to oczywiście zrobimy. Jest to 
jednak temat trochę skomplikowany, przede wszystkim ze względów własnościowych.  

- Nawierzchnia na kładce koło Józefowa. Spróbujemy ponownie zabezpieczyć wjazd, jeśli jest 
taka wola. Jeśli chodzi o nawierzchnię, to jesteśmy w tej chwili na etapie przygotowania  do 
remontu kilku obiektów mostowych na terenie miasta.  

- Oszacowanie kosztów dzikich wysypisk. Nie prowadzimy oddzielnej ewidencji dzikich 
wysypisk.  Nie wydzielamy tych kosztów, jest to po prostu oczyszczanie miasta. musielibyśmy 
od jakiegoś czasu zacząć prowadzić takie statystyki. 

-  Ul. Dehnelów – nawierzchnia na odcinku od wejścia do kopalni do przystanku. Na 
poprzedniej sesji rozmawialiśmy już na ten temat. Poszły pisma w tej sprawie. 

- Ul. Miła – jeden kierunek. Jest to w gestii SM „Saturn”. Spróbujemy podjąć rozmowy z 
zarządem spółdzielni.  

- Ul. Aleja Róż od Borowej – chodnik. Jest to działka prywatna. Spróbujemy jeszcze raz do tego 
tematu podejść. 

- Ścieżka od „Edenu” przez tereny SM „Saturn”. Spróbujemy podjąć jakieś rozmowy ze 
spółdzielnią.  

- Ścieki z „SATURN-a”. Potwierdzam. Nie pobieramy opłat za ścieki z pewnej części obiektów 
SM „Saturn”. Nie jesteśmy właścicielem tej sieci i nie mamy prawa do pobierania tych opłat.  

 
Andrzej Świątek  - radny 
 
- Obawiam się, że te ścieki mogą być zaliczane jako zrzut z miasta.  
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK 
 
- Te ścieki nie są odprowadzane na oczyszczalnię. Są odprowadzane do rynny, a rynną do 

rzeki. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Miasto w tej chwili nie płaci żadnych kier za zrzut ścieków do rzeki, ponieważ … 
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK 
 
- Mamy uporządkowaną gospodarkę ściekową na tym odcinku w ramach zrzutów tych, które są 

w gestii miasta.  
- Nie podnieśliśmy opłata za wodę. Decyzje Rady były takie, że opłaty pozostają, z tym, że 

pojawia się dopłata, a opłata dla mieszkańców pozostaje niezmienna. 
 
Sławomir Święch  - radny, Prezes CzSM 
 
- Informacje w biuletynie spółdzielni są zawsze prawdziwe, tylko trzeba się w nie dokładnie 

wczytać.  Krótko wyjaśnię skąd wynika problem Pana radnego. Poprzednia taryfa zawierała 
takie zapisy, że podsumowaniu kosztów zamykała się kwotami netto. Płatnik za dostawę wody 
i zrzut ścieków, jak sobie dodał te 2 cyfry netto i dołożył podatek VAT, to wyszło że cena metra 
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wody i zrzutu ścieków kosztuje 9,3518 zł. Rada Miejska ostatnio zatwierdziła taryfę w cenie 
nie zmienionej, ale podała jej cenę brutto, która wynosi obecnie 9,36 zł.  

 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK 
 
- Ul. Harcerska. Prawdą jest, że w tegorocznym budżecie  nie ma tego zadania.  
 
Józef Pałka   - mieszkaniec 
 
- Miały być Piaski podłączone do kolektora na Józefowie. Piaski to jest dzielnica, o którą się nie 

dba.  
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK 
 
- Kolektor na Józefowie istnieje od wielu lat. Pan mówi o 2 różnych rzeczach. O tym co idzie z 

Piasków, czyli o kolektorze sanitarnym w ul. Saturnowskiej,  jako  końcówka tego kolektora i o 
kolektorze deszczowym, który tam również się znajduje, natomiast kolektor KSL to jest 
kolektor, który odprowadza ścieki na oczyszczalnię Siemianowice Centrum. Kolektor został 
odrestaurowany, ponieważ uległ degradacji na skutek szkód górniczych i nie tylko. Nadaje się 
w tej chwili do użytku. Natomiast w dalszym ciągu istnieje problem porządkowania kanalizacji 
w całej zlewni, czyli w całych Piaskach. I takie działania w pewnym zakresie zostały już 
podjęte. Została opracowana koncepcja porządkowania gospodarki ściekowej Piasków 
Zachodnich, a w ślad za tym muszą iść projekty częściowe poszczególnych ulic i realizacja, 
ale realizacja od dołu począwszy. Nie da się zrobić fragmentu na początku zlewni, a 
pozostawić środek nie przebudowany.  

- Dęby. Sukcesywnie tniemy. 
- Huśtawki dowieziemy. 
 
Maciej Bednarczyk  - Z – ca Dyrektora ZBK 
 
- Siatka do zabezpieczenia boiska przy ul. Szkolnej. Zastanowimy się. Pierwszy raz dzisiaj o 

tym słyszę.  
- SP 7 – mały pawilon. Siatkę trzeba tam chyba założyć tymczasowo, bo tam ma być jeszcze 

jedno boisko. 
- Uciepłownienie. W tym roku musimy dokończyć 2 budynki na ul. Spółdzielczej i rozpoczniemy 

prace na ul. Szpitalnej 28. 
 
Teresa Banaś    - Dyrektor MOPS 
 
- Bezdomny. Mam zbyt mało informacji o tej osobie. Czy to jest bezdomność pierwotna, czy 

wtórna? Czy był u nas w ośrodku? Czy odmówiono mu pomocy, w co bardzo wątpię. Jeżeli 
dzisiaj się tu pokaże na pewno niezwłocznie się nim zajmę. Na dzień 31 stycznia w naszym 
mieście mamy zarejestrowane 38 przypadków osób bezdomnych. Nie znam przypadku osoby 
bezdomnej, która zmuszona byłaby żebrać, aby mieć na posiłek, bądź na inną podstawową 
formę pomocy.  

 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Od czasu ukonstytuowania się naszej Rady Miejskiej dzisiaj odbywamy 9 sesję, to są średnio 

3 sesje na miesiąc. Za 7 dni będzie kolejna sesja, ponieważ 6 radnych złożyło wniosek o 
zwołanie sesji. Przed prawie każdą sesją pracują również komisje. Pracujący radni zgłaszają, 
że nie mogą już tak często zwalniać się u swoich pracodawców, więc te krótsze sesje, póki co 
będą po południu. 

- Ogłoszenia o sesjach Rady. Jest podpisana umowa z firmą, która dzierżawi słupy 
ogłoszeniowe, ale proponuję zmienić umowę. Może Rada przyjęłaby przepisy porządkowe, 
jako prawo gminne dotyczące wykorzystywania tych słupów, tablic i miejsc do wieszania 
ogłoszeń. 
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Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji 

 
 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawie. 
- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 

działek o łącznej powierzchni 2 721 m. kw. położonych przy ul. Wojciechowskiego w Czeladzi. 
 
Małgorzata Jastrząb  - Z – ca Kierownika Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami 
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy mogę prosić o stanowisko Komisji? 
 
Władysław Oczkowicz  - Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
 
- Komisja jednogłośnie poparła projekt uchwały z uzasadnieniem, że cena 18 zł za metr jest 

ceną super atrakcyjną. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Kto jest kontrahentem, osoba fizyczna czy prawna? 
 
Małgorzata Jastrząb  - Z – ca Kierownika Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami 
 
- Osoba fizyczna. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do głosowania. 
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa 

użytkowania wieczystego działek o łącznej powierzchni 2 721 m. kw. położonych przy ul. 
Wojciechowskiego w Czeladzi? 

 
 
 
GŁOSOWANIE 
 
16   głosów za 
  1  głos przeciw 
  1   głos wstrzymujący się 
 
 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr IX/68/2007 w sprawie skorzystania z prawa 
pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działek o łącznej powierzchni 2 721 m. kw. 
położonych przy ul. Wojciechowskiego w Czeladzi została podjęta przez Radę. 
 
 
 
 Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Ogłaszam 5 minut przerwy. 
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PRZERWA  
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Wznawiam obrady po przerwie. 
- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 94/3 k. m. 14 o powierzchni 500 m. kw. 

położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 
 
Małgorzata Jastrząb  - Z – ca Kierownika Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami 
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy są jakieś uwagi do projektu? 
 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do głosowania. 
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 94/3 k. m. 14 o powierzchni 500 

m. kw. położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi? 
 
 
 
GŁOSOWANIE 
 
16   głosów za 
  0  głosów przeciw 
  2  głosy  wstrzymujące się 
 
 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr IX/69/2007 w sprawie sprzedaży działki nr 
94/3 k. m. 14 o powierzchni 500 m. kw. położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi została 
podjęta przez Radę. 
 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 94/4 k. m. 14 o powierzchni 484 m. kw. 

położonej przy ul.  Łączkowej w Czeladzi. 
 
Małgorzata Jastrząb  - Z – ca Kierownika Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami 
 
- Omawia projekt uchwały. 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy są jakieś uwagi do projektu? 
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Uwag nie zgłoszono. 
 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do głosowania. 
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 94/4 k. m. 14 o powierzchni 484 

m. kw. położonej przy ul.  Łączkowej w Czeladzi? 
 
 
 
GŁOSOWANIE 
 
17   głosów za 
  0  głosów przeciw 
  1  głos  wstrzymujący  się 
 
 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr IX/70/2007 w sprawie sprzedaży działki nr 
94/4 k. m. 14 o powierzchni 484 m. kw. położonej przy ul.  Łączkowej w Czeladzi została podjęta 
przez Radę. 
 
 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 164/1 k. m. 4 

o pow. 100 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 
Małgorzata Jastrząb  - Z – ca Kierownika Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami 
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy są jakieś uwagi do projektu? 
 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do głosowania. 
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 

164/1 k. m. 4 o pow. 100 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi? 
 
 
 
GŁOSOWANIE 
 
18   głosów za 
  0  głosów przeciw 
  0  głosów  wstrzymujących  się 
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Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr IX/71/2007 w sprawie przedłużenia umowy 

dzierżawy dot. części działki nr 164/1 k. m. 4 o pow. 100 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi 
została podjęta przez Radę. 
 
 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 13/2 k. m. 50 

o pow. ok. 700 m. kw. przy ul. Małobądzkiej w Czeladzi. 
 
Małgorzata Jastrząb  - Z – ca Kierownika Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami 
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy są jakieś uwagi do projektu? 
 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do głosowania. 
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 

13/2 k. m. 50 o pow. ok. 700 m. kw. przy ul. Małobądzkiej w Czeladzi? 
 
 
 
GŁOSOWANIE 
 
18   głosów za 
  0  głosów przeciw 
  0  głosów  wstrzymujących  się 
 
 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr IX/72/2007 w sprawie przedłużenia umowy 
dzierżawy dot. części działki nr 13/2 k. m. 50 o pow. ok. 700 m. kw. przy ul. Małobądzkiej w 
Czeladzi została podjęta przez Radę. 
 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 108 k. m. 7 o 

pow. 21 m. kw. przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 
 
Małgorzata Jastrząb  - Z – ca Kierownika Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami 
 
- Omawia projekt uchwały. 
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Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy są jakieś uwagi do projektu? 
 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do głosowania. 
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 

108 k. m. 7 o pow. 21 m. kw. przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi? 
 
 
 
GŁOSOWANIE 
 
18   głosów za 
  0  głosów przeciw 
  0  głosów  wstrzymujących  się 
 
 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr IX/73/2007 w sprawie przedłużenia umowy 
dzierżawy dot. części działki nr 108 k. m. 7 o pow. 21 m. kw. przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi 
została podjęta przez Radę. 
 
 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007 rok. 
 
Ireneusz Gawroński  - radny, projektodawca  
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta 
 
- Z uwagi na sytuację, jaką mamy w tej chwili, nie możemy przedstawiać żadnych zmian w 

budżecie, bo ustawa o finansach publicznych mówi, że do zadań burmistrza należy 
przedstawianie projektu budżetu i podejmowanie inicjatywy w sprawie inicjowania zmian.  

 
Ireneusz Gawroński  - radny, projektodawca  
 
- Ten projekt uchwały w  żaden sposób nie ingeruje budżet roku 2007. Tak musi być w 

nagłówku, ponieważ WPI jest załącznikiem do budżetu miasta roku 2007, ale na tej postawie 
przyjęliśmy poprzednią uchwałę sprzed 2 lat, która nie została uchylona. 

 
Ireneusz Żarłok  - radca prawny 
 
- Skoro WPI jest załącznikiem do budżetu, to każda zmiana w tej uchwale skutkuje zmianą w 

budżecie. Dokonywanie zmian w WPI jest zmianą w budżecie, a taka zmiana leży tylko w 
kompetencji burmistrza. Proponuję, jako że burmistrza nie ma, zdjęcie tego z porządku obrad, 
bo wydaje mi się, że nawet nie można procesować nad ta uchwałą, bo złożył to podmiot 
nieuprawniony.  
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Władysław Oczkowicz  - radny 
 
- Nie ma wątpliwości, że potrzeba uporządkowania tej infrastruktury jest niezbędna. Szkoda, że 

tak łatwo zgodziliśmy się przy uchwalaniu nowego WPI na skreślenie tego zadania. Jest 
harmonogram przejmowania tych zasobów. Powinniśmy zinwentaryzować wszystkie koszty 
po przejęciu tego rejonu miasta.  

- Operujemy tu jakimiś środkami pozabudżetowymi. Na jakiej podstawie? 
 
Ireneusz Gawroński  - radny, projektodawca  
 
- To są środki wyliczone przez służby gminne. Przepisane z WPI obowiązującego. 
 
Władysław Oczkowicz  - radny 
 
- Jak możemy na dzisiaj mówić, że pozyskamy środki pozabudżetowe? 
 
Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta 
 
- Te środki pozabudżetowe, które były wpisane do WPI były związane z zadaniem, które miało 

być zgłoszone do Unii. Ponieważ ten program nie jest przyjęty do realizacji, stąd te środki 
zostały skreślone. 

 
Sławomir Święch  - radny 
 
- Ponieważ temat nie był dyskutowany ani na Komisji Finansowo – Budżetowej, ani Komisji 

Rozwoju i Polityki Przestrzennej i dotyczy kluczowego zagadnienia, nad którym powinien 
czuwać Burmistrz Miasta, składam wniosek o wycofanie tego punktu z obrad dzisiejszej sesji. 

 
Władysław Oczkowicz  - radny 
 
- Dodatkowo proponuję przenieść ten temat na stosowna porę. To jest temat bardzo poważny. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Zgłoszony został wniosek o zmianę porządku obrad poprzez skreślenie punktu 5.7. 
- Kto z Państwa jest za skreśleniem tego punktu, czyli zmian w budżecie miasta na 2007 rok? 
 
 
 
GŁOSOWANIE 
 
11   głosów za 
  3  głos przeciw 
  3  głosy  wstrzymujące  się 
 
 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że punkt 5.7 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007 
rok został skreślony z porządku obrad. 
 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Czeladź do Norweskiego Mechanizmu 

Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz 
zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów realizacji zapisów porozumienia w sprawie 
projektu Pt. „Partnerstwo szansą na rozwój potencjału kadr nowoczesnej administracji”. 
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Dorota Bąk   - Sekretarz Miasta 
 
- Omawia projekt uchwały. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy są jakieś uwagi? 
 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do głosowania. 
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Czeladź do Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 
Gospodarczego oraz zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów realizacji zapisów 
porozumienia w sprawie projektu Pt. „Partnerstwo szansą na rozwój potencjału kadr 
nowoczesnej administracji”? 

 
 
 
GŁOSOWANIE /nieobecni: I. Gawroński, M. Kita/ 
 
16   głosów za 
  0  głosów przeciw 
  0  głosów  wstrzymujących  się 
 
 
  

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr IX/74/2007 w sprawie przystąpienia Gminy 
Czeladź do Norweskiego Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego 
Obszaru Gospodarczego oraz zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów realizacji zapisów 
porozumienia w sprawie projektu Pt. „Partnerstwo szansą na rozwój potencjału kadr 
nowoczesnej administracji” została podjęta przez Radę. 
 
 
 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIX/1171/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z 

dnia 19.10.2006 r. w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Czeladzi. 
 
Dorota Bąk   - Sekretarz Miasta 
 
- Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawkami  /ul. z małej litery, uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia/. 
 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Czy są uwagi? 
 
 
 
Uwag nie zgłoszono. 
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Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do głosowania. 
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIX/1171/2006 Rady Miejskiej 

w Czeladzi z dnia 19.10.2006 r. w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Czeladzi 
wraz ze zmianami przedstawionymi przez Panią Sekretarz? 

 
 
 
GŁOSOWANIE /nieobecni: I. Gawroński, M. Kita, A. Świątek/ 
 
14   głosów za 
  0  głosów przeciw 
  1  głos  wstrzymujący  się 
 
 
  

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr IX/75/2007 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
LXXIX/1171/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19.10.2006 r. w sprawie nadania Regulaminu 
Straży Miejskiej w Czeladzi została podjęta przez Radę. 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji 
 
 
 
 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Przechodzimy do 6 punktu porządku obrad – sprawy bieżące. 
- Proszę radnych o zapoznanie się z korespondencją, która w okresie międzysesyjnym 

wpłynęła do biura rady. Pozwolę sobie również rozdzielić tematycznie te pisma komisjom. 
- Przedstawia skargę Pani Justyny Jasiak na Kierownika Wydziału Organizacyjnego i Spraw 

Pracowniczych. 
- Odczytuje zawiadomienie o sposobie załatwienia skargi. 
 
Janusz Gątkiewicz  - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Dyrektor PUP 
 
- Nie do końca zgadzam się z wyjaśnieniami. W umowie, którą burmistrz zawarł z dyrektorem 

PUP jest zapis w pkt. 13 § 5, iż opinia powinna być wydana bezrobotnemu  w ciągu 5 dni.  
 
Krzysztof Francikowski - radny 
 
- Czy Pan uważa, że ta skarga jest zasadna w tej części? 
 
Janusz Gątkiewicz  - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
- W części zasadna. 
 
Krzysztof Francikowski - radny 
 
- Czym skutkuje przyjęcie takiej skargi? 
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Ireneusz Żarłok  - radca prawny 
 
- To nie jest skarga na działalność burmistrza, tylko pracownika. Tutaj uprawnionym do 

rozpoznania tej skargi jest burmistrz miasta. Odpowiedź na skargę została wysłana. Z tej 
odpowiedzi wynika, że osoba winna zaniedbań została ukarana. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Skierowałam 15 lutego do Pani Sekretarz pismo, w którym „informuję, że obecnie pracuję nad 

projektem uchwały spełniającej wymogi Ustawy o pracownikach samorządowych w sprawie 
powoływania komisji dyscyplinarnych orzekających za naruszenie obowiązków przez 
mianowanych pracowników samorządowych i postępowania przed tymi komisjami. Z 
informacji, jakie otrzymałam od Pani Sekretarz w dniu 16 stycznia wynika, że w urzędzie na 
podstawie aktu mianowania zatrudnionych jest tylko 6 pracowników samorządowych, a na 
podstawie powołania 2 pracowników samorządowych. § 52 ust. 4 Statutu Gminy Miejskiej 
Czeladź obliguje burmistrza do zatrudnienia na podstawie aktu mianowania kierowników 
wszystkich wydziałów, zespołów oraz zatrudnionych na samodzielnych stanowiskach, 
pracowników zobowiązanych także do złożenia ślubowania. Z załącznika Nr 1 – schemat 
organizacyjny do Zarządzenia Burmistrza Nr 190/2006 z dnia 17 października 2006 r. wynika, 
że w urzędzie miejskim funkcjonuje 13 wydziałów, 1 zespół i 1 samodzielny pracownik. 
Uprzejmie proszę o przedstawienie wykazu kierowników wydziałów zatrudnionych na umowę 
o pracę, co narusza przepis § 52 ust. 4 Statutu Gminy Miejskiej Czeladź, w związku z art. 2 
ust. 2 Ustawy o pracownikach samorządowych, a tym samym narusza interes prawny ww. 
proszę także o wyjaśnienie przyczyn niedostosowania się do przepisów prawa przez byłego 
Burmistrza Miasta Marka Mrozowskiego. Jednocześnie w związku ze skargą, jaka wpłynęła do 
Rady Miejskiej na jednego z kierowników wydziałów proszę o udzielenie mi informacji, czy w 
urzędzie powołany został przez burmistrza rzecznik dyscyplinarny”. W ubiegłej kadencji Rada 
podejmowała stanowisko dotyczące pracowników dyscyplinarnych. Rada ma prawo, poprzez 
swoje komisje, orzekać za obowiązków przez pracowników mianowanych. Nie otrzymałam 
jeszcze odpowiedzi na pismo, które Państwu odczytałam. 

- Siedzi tutaj Pani, która tę skargę złożyła. Nie wiem, czy jest usatysfakcjonowana tą 
odpowiedzią. Pani szuka możliwości do kogo się jeszcze może udać. 

 
Ireneusz Żarłok  - radca prawny 
 
- Zawsze przysługuje Pani skarga na działalność burmistrza i wtedy skargę rozpatrzy Rada 

Miejska, która orzeknie czy skarga jest zasadna. 
 
Justyna Jasiak   - skarżąca 
 
- Będę odwoływała się, ponieważ odpowiedź jaka otrzymałam nie satysfakcjonuje mnie. Nie był 

przestrzegany kodeks etyczny i wdrożony system ISO. Chciałam zaznaczyć jeszcze, że opinia 
została dostarczona do urzędu pracy dopiero 6 lutego, co utrudniło mi szukanie pracy i 
dlatego nie odstąpię od dalszych działań. 

 
Marlena Maliszewska – Gumulak -Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Pracowniczych 
 
- Pani Justyna Jasiak dokumenty, na podstawie których wystawiałam opinie, druki, dostarczyła 

mi 31 stycznia. Mieliśmy w urzędzie ok. 50 stażystów i osób na przygotowanie zawodowe. 
Zawsze stażysta czy osoba na przygotowaniu zawodowym przychodziła sama o wydanie tej 
opinii. Przy drukach jest druga opinia, na której bezrobotny składa swoje sprawozdanie. Dzieje 
się to równocześnie. Pani Justyna Jasiak tę swoją opinię też złożyła 31 stycznia. Dlaczego 6 
lutego było to dopiero w urzędzie pracy? Bo wysłane było pocztą. 

 
Justyna Jasiak   - skarżąca 
 
- Na samym początku przygotowania zawodowego dostarczyłam swoje druki do teczki. Miałam 

również kopię swojego sprawozdania. W urzędzie pracy udzielono mi informacji, że najpierw 
ma trafić opinia, a potem dopiero mogę złożyć sprawozdanie, więc wciąż czekałam na opinię. 
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Janusz Gątkiewicz  - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Dyrektor PUP 
 
- Mam przed sobą kserokopię oświadczenia podpisanego przez Panią, gdzie zobowiązuje się 

Pani do sporządzenia sprawozdania z przebiegu przygotowania zawodowego i 
niezwłocznego, nie później niż w terminie 7 dni od daty zakończenia przygotowania 
zawodowego zwrotu do PUP. 

 
Marlena Maliszewska – Gumulak -Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Pracowniczych 
 
- To wyjaśnia sprawę, że to było równoczesne na działanie stażysty. To nie było moje celowe 

działanie. Przepraszam bardzo. Rzeczywiście opinia była wysłana za późno i do tego muszę 
się przyznać, ale do żadnych innych zarzutów nie mogę się przyznać. 

 
Ireneusz Gawroński  - radny 
 
- Czy Państwo byli zadowoleni z pracy Pani Justyny? 
 
Marlena Maliszewska – Gumulak -Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Pracowniczych 
 
- Nie mogę udzielić tu ostatecznej odpowiedzi, ponieważ każda osoba odbywająca staż lub 

przygotowanie zawodowe ma swojego kierownika. 
 
Ireneusz Gawroński  - radny 
 
- Wydaje mi się, że powinno się pomyśleć o zatrudnieniu osoby z wyższym wykształceniem i 

znajomością języków obcych. 
 
Marlena Maliszewska – Gumulak -Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Pracowniczych 
 
- Zatrudnialiśmy osoby na zasadzie naboru i Pani wystartowała w tym naborze. Niestety nie 

spełniła warunków formalnych. Oferta została odrzucona już w pierwszym etapie, bo nie było 
wszystkich załączników, które były wymagane. Niestety nie mogę takiej oferty rozpatrzyć. Pani 
Justyna w tym tygodniu znowu złożyła mi ofertę pracy, niestety nie w odpowiedzi na żadne 
ogłoszenie i takie oferty w ogóle zostają bez rozpatrzenia. Wysyłam pismo gdzie można 
znaleźć takie ogłoszenie.  

 
Justyna Jasiak  - skarżąca 
 
- Chciałam zauważyć, że zwracałam się z prośbą do Pani Kierownik o przedłużenie, bo nie 

miałam tedy pieniędzy jako osoba bezrobotna, na zapłacenie sobie badań. Prosiłam również 
Komendanta Straży Miejskiej o przedłużenie terminu. Nie uzyskałam takiej zgody. 

 
Marlena Maliszewska – Gumulak -Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Pracowniczych 
 
- Niestety, termin jest jeden dla wszystkich. Ogłoszenie jest publicznie dostępne. Ja nie mogę 

zmienić warunków i przedłużać tego terminu. 
 
Andrzej Świątek  - radny 
 
- Mówiliśmy ostatnio o funkcjonowaniu Straży Miejskiej i mówiliśmy o wykorzystywaniu „Echa 

Czeladzi” do informowania mieszkańców o zamierzeniach. Gdyby mieszkańcy przeczytali o 
tym w „Echu Czeladzi” nie musieliby śledzić informacji publicznej, do której nie każdy ma 
dostęp.  Apeluję, o to aby wykorzystać „Echo Czeladzi”  do załatwiania codziennych 
problemów mieszkańców. 

 
Marlena Maliszewska – Gumulak -Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Pracowniczych 
 
- W momencie, kiedy wprowadzaliśmy procedurę rekrutacji pracowników samorządowych 

pierwotnie było zarządzenie było, że będą się takie ogłoszenia będą się pojawiały w „Echu 
Czeladzi”. Gazeta ukazuje się raz w tygodniu. Kiedy ogłosiłam w „Echu Czeladzi” nabór, 
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pojawił się problem. Ja w „echu Czeladzi” muszę również udzielić drugiej informacji o 
osobach, które spełniły wymagania formalne ogłoszenia, czyli czekam następny miesiąc na to, 
być móc przeprowadzić rozmowy kwalifikacyjne. Kolejny miesiąc czekam na to, aby umieścić 
informację o wyborze osoby w konkursie. Trwałoby to 4 miesiące. Zrezygnowałam z tego, po 
konsultacji z burmistrzem i Panią Sekretarz, bo te procedury strasznie się wydłużały, bo tam 
gdzie pojawiło się to pierwsze ogłoszenie, muszą się również ukazać następne informacje.  

 
Teresa Kosmala  -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Mogłyby  być jakieś specjalne dodatki do „Echa”, gdzie te poszczególne etapy mogłyby się 

mieścić. 
- Wpłynął dzisiaj wniosek od 6 radnych o zwołanie sesji. Wniosek skierowali: M. Rajca, Cz. 

Badura, J. Moćko, S. Święch, Z. Bazańska, A. Mentel.  
- Odczytuje treść wniosku. 
- Pan Marek Mrozowski skierował do Sądu Administracyjnego skargę na uchwałę. Skarga 

wpłynęła do Biura Rady 26 lutego. Skarga ta powinna być przesłana do sądu za 
pośrednictwem Rady Miejskiej wraz z dokumentacją i odpowiedzią Rady na skargę. Rada na 
to ma 30 dni, ale już teraz 6 radnych podjęło inicjatywę zwołania sesji. 

- Odczytuje projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Czeladzi w przedmiocie 
skargi Marka Mrozowskiego wniesionej w trybie przepisu art. 110 Ustawy o samorządzie 
gminnym  załączony do wniosku o zwołanie sesji wraz z uzasadnieniem do projektu uchwały. 

 
Władysław Oczkowicz  - radny 
 
- Czy projekt stanowiska Rady jest załączony do tej uchwały? 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Nie. 
 
Sławomir Święch  - radny 

 
- Sądzę, że treść stanowiska będzie wypracowana na takiej sesji. 
 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 
- Czy Rada może mnie upoważnić do tego, abym bez zgody Rady odpowiedziała na skargę? 
 
Ireneusz Żarłok  - radca prawny 
 
- Wolą Rady jest uchwała, która Panią upoważnia, czyli Rada wyraża zgodę na to. Stanowisko 

zostanie wypracowane podczas dyskusji nad projektem i najważniejsze tematy zostaną spisane 
po podjęciu uchwały i podpisane przez Panią Przewodniczącą, jako pełnomocnika, który będzie 
występował przed sądem administracyjnym. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- To się nazywa protokół. 
 
Janusz Gątkiewicz  - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
- Mówimy tu o odpowiedzi na pozew. Rozumiem więc, że na sesji będziemy dyskutować nad 

naszym stanowiskiem, czyli odpowiedzią na skargę. 
 
Sławomir Święch  - radny 
 
- Stanowisko Rady jest wypracowane. Rada uznała, że nie ma podstaw do takich działań, bowiem 

w głosowaniu zajęła już stanowisko. I należy to stanowisko reprezentować. I wniosek jest 
projektodawców, aby ta osobą reprezentującą Radę była Pani Przewodnicząca. Stanowisko jest 
generalnie na nie. Rada w większości określiła się, że argumenty, wyjaśnienia są bezpodstawne. 
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Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Ale przedstawienie tej dokumentacji, odpowiedzi wymaga części pisemnej. 
- Proponuję, aby stanowisko wypracowała Komisja Regulaminowo – Inwentaryzacyjna i Etyki 

Radnych przy udziale prezydium Rady. 
 

Władysław Oczkowicz  - radny 
 

- Składam formalny wniosek, aby to stanowisko wypracowała Komisja Regulaminowo – 
Inwentaryzacyjna i Etyki Radnych. 

 
Teresa Kosmala   -  Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Kto z Państwa jest za takim wnioskiem? 
 
 
 
 
GŁOSOWANIE /nieobecni: I. Gawroński, M. Kita, A. Świątek/ 
 
13   głosów za 
  1  głos przeciw 
  1  głos  wstrzymujący  się 
 
 
  

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został  przyjęty  przez Radę. 
 
 
 
 
 
 
 

Ad. 7  – porządku obrad Sesji 
 
 

 
 
 
Teresa Kosmala  - Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam IX sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi. 
 
 
 
 
 
 
       P R Z E W O D N I C Z Ą C A 

          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 
 
 

          Teresa Kosmala 
 
Protokołowała: 
 
Elżbieta Augustyniak 


